
Fra: Marte Bøe Marstein <martebmarstein@gmail.com> 
Sendt: 11. februar 2016 22:17 
Til: NVE 
Emne: Uttalelse om bygging av vannkraftverk i Kjørstadelva 
 
Jeg er bekymret for bade- og fiskemulighetene i Kjørstadelva hvis det blir bygging av vannkraftverk. Det 
finnes to fine badeplasser der både ungdommer, barn og voksne samles for å bade og kose seg om 
sommeren. Disse badeplassene ligger innenfor det området som søker har foreslått å slippe en 
minstevannføring på 56 l/s om sommeren, som er for lite vann til både fisking og bading. 
 
Hilsen Marte Bøe Marstein (14) ivrig bruker av Kjørstadelva. 


